
  

     STUPŇOVÁNÍ PŘÍSLOVCÍ   (CJ-07-20) 

ZOPAKUJME SI: 

- příslovce odvozená od přídavných jmen se stupňují, zájmenná příslovce se 
nestupňují (kde, kam, někde apod.) 

- příslovce mají stejně jako přídavná jména tři stupně – první, druhý a třetí 

- například: hustý   hustě – hustěji – nejhustěji 

Doplň tabulku, nezapomeň na nepravidelná příslovce. 

přídavné jméno příslovce –              

- 1. stupeň 

příslovce –              

- 2. stupeň 

příslovce –              

- 3. stupeň 

jemný jemně jemněji nejjemněji 

čistý    

dobrý    

hrubý    

špatný    

veselý    

malý    

snadný    

řídký    

vysoký    

daleký    

tichý    

 


